
Van: Langeveld, Frans <f.langeveld@doetinchem.nl> 

Verzonden: 14-01-2021 18:41 

Aan: Duenk, Frank <f.duenk@8rhk.nl> 

CC: Hofman, Paul <P.Hofman@bronckhorst.nl>, G.J.' 'Teselink <G.Teselink@gemeenteberkelland.nl> 

Onderwerp: windenergie op de Veluwe. 

Dag Frank, 

Onderstaand een korte terugblik op het bestuurlijk overleg van Gelderse RES regio’s /prov Overijssel/prov 

Flevoland inz windenergie op de Veluwe. 

Betreft : vraagstuk windenergie Veluwe in relatie tot bescherming wespendief. 

Doel: begin maart overeenstemming over bestuurlijke handelwi 

Besproken onderwerpen: 

“na dit overleg (14/1) start (besloten) communicatie naar en met de betrokken RES- regio’s. 

“de planning is dat eind januari het rapport “ecologisch onderzoek wespendief” naar buiten gaat. 

‘Afstemming met Flevoland en Overijssel moet nog verder ingevuld worden. 

“Bespreekpunt 1 akkoord 

“Bespreekpunt 2 is niet unaniem akkoord. Cleantech-regio wil de ruimte om maximaal te 

onderzoeken wat mogelijk is. 

© Bespreekpunt 3. Er worden verschillende getallen genoemd. 4 tot 12 versus 25 tot 75 in 

communicatieplan. Moet eenduidig zijn. Er is vrees over uitstel tgv het voorgestelde nog op te 

stellen bovenregionale kader. Overijssel vindt het te vroeg om nu al richting te geven. 

e 

  

'Toen was de tijd om en de discussie onvoldoende afgerond. Zolang er geen bestuurlijke richting is gaat 

rapport over de wespendief nog niet naar buiten. 

Er komt een herziene versie van de bespreeknotitie met afweging van voor en tegens die wellicht 

bruikbaar is voor de stuurgroep. 

Ik stuur een kopie van deze terugkoppeling bij deze ook aan Paul en Gerjan, zodat ze weet hebben van de discussie met de 

notitie van vanmorgen. Datzelfde wil ik doen met de herziene versie van morgen. De herziene versie kan eventueel als 

‘mededeling geagendeerd worden. Mijn voornemen is nog steeds dit niet besluitvormend bij het eerstvolgende bestuurlijke 

overleg te bespreken. Het heeft er alles mee te maken of wij als RES Achterhoek problematiek gaan ondervinden van de zone 

van 8 km rondom de Veluwe. Bij de stukken die ik door stuur zit ook een kaartje, waarbij duidelijk is dat het gebied van 

Bronckhorst voor een deel geraakt wordt. Ik neem aan dat Paul dit bekend is. Ik ga er van uit dat de impact beperkt is en ons 

geen belemmeringen hoeft op te leveren. Maar dat hoor ik ookn graag van Paul. Daarmee zijn een aantal dilemma's voor ons 

niet aan de orde. Wat wel nog kan spelen is of deze belemmering op de Veluwe een verschuiving van de taakstelling binnen het 

grotere geheel van gelderland betekent. 

Met vriendelijke groet, 

Frans Langeveld 
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